
umhuriyet Halk Partisi Vakfıkebir 

Cİlçe Başkanı Olcay Bahadır, bir dizi 
ziyaretlerde bulunmak için gittiği 

İstanbul'da İstanbul Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ekrem İmamoğlu'nu ziyaret 
ederek destek sözü aldı. CHP Vakfıkebir 
İlçe Başkanı Olcay Bahadır, makamında 
ziyaret ettiği İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu ile bir süre sohbet ettiler. 
İmamoğlu yeni ilçe başkanı seçilen Olcay 
Bahadır'a başarılar diledi. Ayrıca 

İmamoğlu, Vakfıkebir için yapacakları 
çalışmalarda destek olacaklarının sözünü 
de verdi.
“ÇOK GÜZEL İŞLERİ BU ŞEHRE 
KAZANDIRMANIN, ONURUNU VE 
GURURUNU YAŞIYORUM”
İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP 
Vakfıkebir İlçe Başkanı Olcay Bahadır ile 
yaptığı samimi sohbette; Bu dönem 
İstanbul'da, tek bir kişisel parsele özel bir 
imar çıkarttırmadık, bu şehrin rantını bu 

şehrin insanına dağıttık. Böylesi bir 
dönemi, İstanbul Büyükşehir Belediyesi 
unutmuştu. Tek bir yeşil alanı ya da 
toplumsal kullanıma uygun bir alanı, 
kalkıp imarlı hale getirmedik. Ama bu 
şehrin rantını, bu şehrin insanına dağıttık. 
Bizleri sevenler için gurur duydukları, 
sevmeseler, oy vermeseler bile, 'Helal 
olsun' diyecekleri çok güzel işleri bu şehre 
kazandırmanın, onurunu ve gururunu 
yaşıyorum” dedi.
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Ahmet KAMBUROĞLU

“NÝCE 1OO YILLARA”
29 Ekim Cumhuriyet Bayramı Pazar 
günü…
100 yıl…
Bir asır…
Zaman öyle bir akıp gidiyor ki, 
Cumhuriyetimizin 100. Yılını Pazar günü 
kutlayacağız…
Çocuklarımız öyle bir hazırlık içindekiler ki, 
Pazar günü hepsini izleyeceğiz… 
Nice 100 yıllara diyoruz, bütün herkesin 29 
Ekim Cumhuriyet Bayramı'nı kutluyorum…
************************
Cumartesi günü Vakfıkebir'de ilginç bir 
kaza meydana geldi…
Kazada, iki taraf hızlı bir şekilde Vakfıkebir 
şehir içi 14 Şubat Kurtuluş Caddesinde 
ilerlerken, kafa kafaya çarpıştılar…
İlginç olan tarafı, araçların bir tanesi bölge 
trağe ait olan trak otomobili…
Öteki aracı bir kadın kullanıyor ve 
arkasındaki bir araçla birlikte yarış yapıyor 
gibiymişler.
Çarşı içinde çayocağına doğru ilerleyen 
araç, son anda toparladığını dile 
getirdiler…
Bölge Trağe ait olan Trak otomobili ise 
diğer yönde gelirken, bir aracın ona yol 
vermemesinden dolayı sinirlenip, patinaj 
çektirerek hızlı bir şekilde kalktığını ve 
kazaya onunda sebebiyet verdiğini 
söylediler görgü tanıkları…
Peki; bölge trak o saatte çarşı içerinde ne 
işi vardı?
Vakfıkebir şehir içi, bölge trağin bölgesi 
mi?
Yoksa özel bir işi olduğundan mı, 
şehiriçindeydiler?
Devletin aracı özel işlerde kullanılıyor mu?
Tasarruf tedbirleri kapsamında olan bir 
ülkeyiz değil miyiz?
Vakfıkebir trak ekiplerinin bölgesi mi 
değişti? 
En son Cumhurbaşkanı tasarruf tedbirlerini 
açıklamıştı…
Bu tedbirler belli başlı yerlere mi özel 
yoksa her yerde geçerli mi?
************************
Bu nasıl insanlık?
Acaba bu yapılan insanlık mı?
Yoksa başka bir şey mi?
Vakfıkebir Plajına yapılan bu saldırı, halk 
tarafından kınandı…
Milli servete zarar veriyoruz…
Yıllar önce halkın kullanımı için yapılan 
plaj, maksadını aştığını görüyoruz…
Gençler, gece belirli bir saat aralığında içki 
içilen yer olarak benimsenmiş…
İnsanların kırıp/dökme yeri oldu…
Her kafası bozuk ve zoruna gidenlerin 
uğrak yeri oldu.
Biz Vakfıkebir'e nasıl zarar veririz 
peşindeler…
Yazıktır, günahtır, yapılmışa neden saygı 
göstermiyoruz?
Yaz geldiğinde insanlar burayı kullanıyor.
Denize giren insanlar, duşları alıp 
evlerinde gidebiliyorlar.
Şimdi ne olacak, kırılan yerler tekrar 
yapılacak ve yine kırılacak…
Birkaç ay önce yine aynı olmuştu…
Her yıl birkaç defa zarar veriliyor ve hiçbir 
önlem alamıyoruz…
Başıboş kalmanın bedeli…
Vakfıkebir Emniyet biraz daha orada fazla 
mesai yapacağı görünüyor.
Bekçiler sürekli o tarafa doğru volta 
atacaklar, gece gençlerin uğrak yeri 
olmaması için uğraşacaklar…
Şu uğraşılan işlere bakar mısınız?
Ne için nereyi, kimlerden koruyoruz…
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Alper Özkan KARAGÖL

İMAMOĞLU'NDAN VAKFIKEBİR'E DESTEK SÖZÜ
Cumhuriyet Halk Partisi Vakfıkebir İlçe Başkanı Olcay Bahadır, İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu'nu ziyaret ederek destek sözü aldı.

C
umhuriyet Halk Partisi 
Vakfıkebir İlçe Başkanı 
Olcay Bahadır, bir dizi 

ziyaretlerde bulunmak için 
gittiği İstanbul'da İstanbul 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ekrem İmamoğlu'nu ziyaret 
ederek destek sözü aldı. CHP 
Vakfıkebir İlçe Başkanı Olcay 
Bahadır, makamında ziyaret 
ettiği İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu ile bir süre sohbet 
ettiler. İmamoğlu yeni ilçe 

başkanı seçilen Olcay 
Bahadır'a başarılar diledi. 
Ayrıca İmamoğlu, Vakfıkebir 
için yapacakları çalışmalarda 
destek olacaklarının sözünü 
de verdi.
“ÇOK GÜZEL İŞLERİ BU 
ŞEHRE KAZANDIRMANIN, 
ONURUNU VE GURURUNU 
YAŞIYORUM”
İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu, CHP Vakfıkebir 
İlçe Başkanı Olcay Bahadır 

ile yaptığı samimi sohbette; 
Bu dönem İstanbul'da, tek bir 
kişisel parsele özel bir imar 
çıkarttırmadık, bu şehrin 
rantını bu şehrin insanına 
dağıttık. Böylesi bir dönemi, 
İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi unutmuştu. Tek bir 
yeşil alanı ya da toplumsal 
kullanıma uygun bir alanı, 
kalkıp imarlı hale getirmedik. 
Ama bu şehrin rantını, bu 
şehrin insanına dağıttık. 
Bizleri sevenler için gurur 
duydukları, sevmeseler, oy 
vermeseler bile, 'Helal olsun' 
diyecekleri çok güzel işleri bu 
şehre kazandırmanın, 
onurunu ve gururunu 
yaşıyorum” dedi.
“BİZDEN ÖNCEKİ 15-20 
YILA DÖNÜP 
BAKTIĞINIZDA AÇIK ARA 
ÖNDEYİZ”
İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu, Bu şehrin 
geçmişine ve geleceğine 
layık olma gayreti içerisinde 
olan bireyleriz. İddiayla 

söylüyorum ki; evet, 
'İstanbul'un gelmiş geçmiş en 
başarılı belediye Başkanı 
olmak istiyorum' demiştim 
görevimin başında. 'En 
demokrat belediye başkanı 
olmak istiyorum' demiştim. 
Şunu da ilave edeyim: 'En 
eşitlikçi belediye başkanı da 
olma konusunda çok 
iddialıyım.' Kaldı ki, bizden 
önceki 15-20 yıla dönüp 
baktığınızda, zaten açık ara 
öndeyiz. Ama eşitlikçi 
hizmetin bu toplumun 
hayatına yerleşmesi lazım ve 
hiçbir şekilde oy hesabı 
yapmadan hizmetin var 
olması şarttır, diye 
düşünüyorum. Sadece 
belediye başkanlarıyla değil, 
başka siyasi partilerin ilçe 
başkanları ve muhtarlarla da 
birlikte süreç yönetiyoruz. İBB 
bünyesinde Muhtarlık İşleri 
Daire Başkanlığı'nı kurduktan 
sonra, her mahallenin 
muhtarı, Büyükşehir 
Belediyemizin kıymetli bir 

paydaşı oldu. Onlarla 
çalışmaktan büyük onur 
duydum. Çünkü 
muhtarlarımız, bizim 
mahallemizdeki ilk demokrasi 
nişanımız. Onlarla demokrasi 
başlıyor ve yukarıya doğru 
çıkıyor. Yani bu ülkede, Sayın 
Cumhurbaşkanı görev 
yapıyorsa, muhtar sayesinde 
yapıyor. Biz de görevimizi 
yapıyorsak, onların 
sayesinde. Böyle bir silsile 
bu. Onun için onların da 
mahallelerdeki sesini 
duyarak, hizmetlerimizi 
sunuyoruz. Demokrasi böyle 
bir şey, eşitlikçi bir şey. Bu 
yönüyle hareket ettik dedi.
Cumhuriyet Halk Partisi 
Vakfıkebir İlçe Başkanı Olcay 
Bahadır ise yaklaşan mahalli 
idare seçimlerinde Sayın 
Ekrem İmamoğlu'na başarı 
dileklerinde bulundu. 
Vakfıkebir ilçemiz için verdiği 
yardım ve katkı sözleri içinde 
ayrıca teşekkür ediyorum 
dedi.

VAKFIKEBİR HEM MÜDÜRLÜĞÜNE KALYONCU ATANDI
Vakfıkebir Halk Eğitimi Merkezi Müdürlüğü görevini sürdüren Cemile Kahyaoğlu'nun emekliye ayrılması ile boşalan müdürlük koltuğuna tecrübeli ve başarılı eğitimci İbrahim İlhan Kalyoncu atandı.

akfıkebir Halk Eğitimi 

VMerkezi Müdürlüğü 
görevini sürdüren 

Cemile Kahyaoğlu'nun 
emekliye ayrılması ile 
boşalan müdürlük koltuğuna 
tecrübeli ve başarılı eğitimci 
İbrahim İlhan Kalyoncu 
atandı. Bir süredir boş olan 
Vakfıkebir Halk Eğitimi 
Merkezi Müdürlüğü 
Koltuğuna yılların tecrübesi 
32 yıllık idareci olan İbrahim 
İlhan Kalyoncu atandı. 2 
yıldan bu yana başarılı bir 
şekilde Vakfıkebir Gülbahar 
Hatun Anadolu Lisesi Müdür 
Yardımcılığı görevini 
sürdüren, deneyim ve 

tecrübesiyle eğitim çınarı 
olan İbrahim İlhan 
Kalyoncu'ya yeni görevinde 
başarılar diliyoruz. 
Kalyoncu'nun görevine kısa 
bir süre sonra başlayacağı 
söyleniyor.
İBRAHİM İLHAN 
KALYONCU KİMDİR?
1970 yılında Tonya'da 
doğdu. İlk-orta ve lise 
tahsilini Tonya'da tamamladı. 
1991 yılında Fırat 
Üniversitesi Fen Edebiyat 
Fakültesi Sosyoloji 
Bölümünden mezun oldu. 
1992 yılında Bingöl ili Solhan 
ilçesi Kırık Yürekli Mezrası 
ilkokulunda sınıf öğretmeni 

olarak göreve başladı. Doğu 
hizmeti ve askerlik 
hizmetinden sonra 1995 
yılında memleketi Tonya'da 
göreve başladı. 1996 ile 
2004 yılları arası Tonya 
İmam Hatip Lisesi Müdürü 
olarak görev yaptı. 2004 ile 
2020 yılları arası Tonya 
Anadolu Lisesi Kurucu 
Müdürü ve yöneticiliği 
görevlerini yürüttü. 2010-
2011 yıllarında bir dönem 
geçici olarak Tonya İlçe Milli 
Eğitim Şube Müdürlüğü 
görevi de yaptı. 2018 yılında 
kurumsallaşmasında büyük 
emekleri olan Tonya Anadolu 
Lisesi yöneticilik görevinin 

süresi dolduğundan 
Beşikdüzü Farabi Mesleki ve 
Teknik Anadolu Lisesine 
Felsefe öğretmeni olarak 
tayin istedi. 2020-2021 eğitim 
öğretim yılı döneminde 
Beşikdüzü Anadolu Lisesinde 
Müdür Yardımcılığı görevine 
de vekalet etti. 15.10.2021 
tarihinden itibaren boş 
bulunan Vakfıkebir Gülbahar 
Hatun Anadolu Lisesi Müdür 
Yardımcılığı görevine vekalet 
sürdürüyordu. 24 Ekim 2023 
tarihi itibariyle Vakfıkebir 
Halk Eğitimi Merkezi 
Müdürlüğü görevine asaleten 
atandı. Evli ve 3 çocuk 
babasıdır.                                                                                                                           

VAKFIKEBİR'DE 3 BİN KİŞİYE İŞ ALANI AÇILACAK
AK Parti Genel Başkan Yardımcısı ve Trabzon Milletvekili Mustafa Şen, 2024 yılında açılacak Vakfıkebir OSB ile 3 bin kişiye istihdam sahası oluşturulacağını açıkladı.

A
K Parti Genel Başkan 
Yardımcısı ve Trabzon 
Milletvekili Mustafa 

Şen Vakfıkebir OSB'de 
incelemelerde bulundu.  AK 
Parti Genel Başkan 

Yardımcısı ve Trabzon 
Milletvekili Mustafa Şen, 
Vakfıkebir ilçesinde bir dizi 

ziyaretler ve programlar 
gerçekleştirdi. Vakfıkebir 
ilçesinde bir dizi etkinliğe 
katılan Milletvekili Mustafa 
Şen, Vakfıkebir OSB'ye 
giderek çalışmalar hakkında 
bilgi aldı ve incelemelerde 
bulundu. OSB'de yürütülen 
çalışmalar hakkında bilgi alan 
Milletvekili Mustafa Şen'e AK 
Parti Vakfıkebir İlçe Başkanı 
Ahmet Uzun ve yönetim 
kurulu üyeleri de eşlik etti. 
Vakfıkebir'deki 
incelemelerinin ardından 
Milletvekili Mustafa Şen, 
Vakfıkebir OSB'nin açılış 
tarihi ile ilgilide bilgi verdi.
“ŞEN, VAKFIKEBİR OSB 

İÇİN AÇILIŞ TARİHİ 
HAKINDA BİLGİ VERDİ”
Vakfıkebir OSB için açılış 
tarihi hakkında bilgi veren 
Milletvekili Mustafa Şen, 2024 
yılı üzerinde durdu. 
Milletvekili Mustafa Şen, 
“2024'te tamamlanması 
planlanan, toplamda 64 
parselden oluşan Vakfıkebir 
Organize Sanayi Bölgesi 
çalışmalarını yerinde 
inceleyerek yetkililerden bilgi 
aldık. Çalışmaların 
tamamlanmasıyla 3.000 
kişiye istihdam alanı açılacak, 
şehrimize ve ülkemize üretim 
alanında değer katacağız” 
değerlendirmesinde bulundu.



VAKFIKEBİR'DE AYILAR KORKUTUYOR!

akfıkebir ilçesi 

Vköylerinde sıkça 
görülen ayılar bu 

kez ilçe merkezine yakın 
olan Caferli Mahallesi yol 
güzergahı üzerinde araç 
kamerası ile 
görüntülendi. İlçenin 
hemen ilçe stadyumu 
karşısından başlayan 
Caferli Mahallesi yol 
güzergahında görülen 
ayılardan ikisi, Caferli 
mahallesi istikametine 
doğru hızla uzaklaşırken, 

diğer bir ayı ise Ballı 
Mahallesinde Yusuf 
Bahadır'a ait evin yanına 
gelerek, Bahadır'a ait 
köpeği öldürdü. 
Vakfıkebir ilçesine bağlı 
Caferli, Yıldız, Düzlük, 
Kıranköy, Ballı ve 
Deregözü mahallelerinde 
ayıların görülmesi 
vatandaşları tedirgin 
ediyor.  Çevredeki 
vatandaşlar, yetkililerden 
bu konuda önlem 
almalarını istediler.

Vakfıkebir ilçesinde, akşam saatlerinde ilçe merkezine inen ayılardan ikisi araç kamerasına yansıdı.

Büyükliman
Postası 3 HABER 27.10.2023

Boşanma Hukukunda 
Şiddetli Geçimsizlik 
Boşanma hukuku, evliliklerin 
sona erdirilmesi sürecini 
düzenler.Türk Medeni 
Kanunu'nda boşanma 
sebepleri 161 – 166. Maddeler 
arasında düzenlenmiştir. 
Yasada5 özelboşanma sebebi 
kabul edilmiştir.Özel boşanma 
sebebine dayalı açılan 
boşanma davasında davacı 
taraf, karşı tarafın bu sebebin 
meydana gelmesinde kusurlu 
olup olmadığını ispat etmek 
zorunda değildir. 
1. Zina (TMK m.161) : Eşlerden 
birinin zina yapması, diğer eş 
için boşanma sebebi olabilir.
2. Hayata Kast, Pek Kötü 
Veya Onur Kırıcı Davranış 
(TMK m. 162 ): Eşlerden 
birinin diğerine kötü 
muamelede bulunması, ziksel 
veya duygusal istismar gibi, 
boşanma nedeni olabilir.
3. Suç İşleme Ve Haysiyetsiz 
Hayat Sürme ( TMK m. 163 ) 
:Özellikle eşlerin birbirleri ile 
ilgili özel şeylerin dışarıya 
yansıması ve bunu eşlerden 
birinin yapması da onur kırıcı 
davranışlar arasında 

geçmektedir. Bir insanın 
onurunun zedelenmesine 
yönelik hareketler medeni 
kanunda da ceza hukukunda 
da suç teşkil etmektedir.
4. Terk ( TMK m.164 ) : Bir eşin 
diğerini bir yıl veya daha uzun 
bir süre terk etmesi ve terk 
edilen eşin bu durumu 
mahkemeye başvurarak 
ispatlaması, boşanma sebebi 
olabilir.
5. Akıl Hastalığı (TMK m.165) : 
Eşlerden birinin evlenme 
anında ya da evliliğin başladığı 
andan itibaren akıl hastalığına 
sahip olduğunun mahkeme 
tarafından tespit edilmesi, 
boşanma sebebi olabilir.
Şiddetli Geçimsizlik Kavramı 
ve Tanımı
TMK m.166'da düzenlenen 
evlilik birliğinin temelden 
sarsılması ya da halk arasında 
bilindiği ismiyle şiddetli 
geçimsizlik hali genel boşanma 
sebebidir. Genel boşanma 
sebebine dayalı olarak açılan 
boşanma davasında davacı 
taraf, davalı tarafın daha fazla 
kusurlu olduğunu ispat etmek 
zorundadır. Aksi halde açmış 
olduğu dava reddedilecektir. 

Şiddetli geçimsizlik, evli bir 
çiftin bir arada yaşayamayacak 
kadar ciddi sorunlar yaşadığı 
bir durumu ifade eder.Bu 
durum, ziksel şiddet, duygusal 
istismar veya diğer 
uyumsuzlukları içerebilir.
Şiddetli Geçimsizlik 

Nedenlerine Örnekler:
1. Fiziksel Şiddet: Eşler 
arasında ziksel şiddet olayları, 
şiddetli geçimsizlik nedenleri 
arasında en ciddi olanlardan 
biridir. Bu, bir eşin diğerine 
yönelik şiddet içeren 
davranışları içerir.
2. Duygusal İstismar: 
Duygusal istismar, bir eşin 
diğerini sürekli olarak 
aşağılama, tehdit etme, 
manipüle etme veya psikolojik 

olarak rahatsız etme 
davranışlarını içerebilir.
3. Ahlaki Değerler ve İnanç 
Farklılıkları: Eşler arasındaki 
derin ahlaki değer veya inanç 
farklılıkları, şiddetli geçimsizlik 
nedenlerinden biri olabilir. 
Örneğin, bir eşin dini inançları 

veya değerleri diğerine 
uyumsuzsa, bu şiddetli 
geçimsizlik yol açabilir.
4. Ekonomik Sorunlar: 
Ekonomik sorunlar, eşler 
arasında ciddi anlaşmazlıklara 
yol açabilir. Eşlerin nansal 
durumu ve harcama 
alışkanlıkları arasındaki 
uyuşmazlıklar, şiddetli 
geçimsizlik nedenleri arasında 
sayılabilir.
5. Sadakatsizlik: Eşler 

arasında sadakatsizlik, güven 
sorunlarına ve büyük 
anlaşmazlıklara neden olabilir. 
Bu, ciddi bir şiddetli geçimsizlik 
nedeni olabilir.
6. Çocukların Eğitimi ve 
Yetiştirilmesi: Eşler arasındaki 
anlaşmazlıklar, çocukların 
eğitimi, yetiştirilmesi ve 
çocuklarla ilgili kararlar 
konusunda yaşanıyorsa, bu da 
şiddetli geçimsizlik nedenleri 
arasında yer alabilir.
7. Cinsel İlişkiden Kaçınmak: 
Evlilik birliği içerisinde eşlerin 
cinsel anlamda birlikte olmaya 
yönelik beklentileri de taraara 
bir başka yükümlülük 
yüklemektedir. Bu nedenledir ki 
herhangi bir sağlık sorunu 
olmaksızın eşi ile cinsel 
birliktelik yaşamayan eşin 
kusurlu olduğu kabul 
edilecektir.
8. Aşırı Kıskançlık : Evlilik 
birliği devam ederken 
taraardan biri için ortak hayatı 
çekilmez hale getirecek şekilde 
aşırı bir kıskançlık göstermek 
ise boşanma sebebi 
olabilecektir.
9. Alkol Bağımlılığı: Eşlerden 
herhangi birisi içki içmesi eğer 

alkol bağımlılığı seviyesine 
çıkmışa evlilik birliğinin 
temelinden sarsılmış olduğu 
kabul edilmektedir. Zira bu 
halde içki içen taraf evlilik 
birliğinin yükümlülüklerini 
yerine getirememektedir.
10. Aile Sırlarının Üçüncü 
Kişilere Anlatılması: Evlilik 
birliği içerisinde eşler aile sırrı 
olarak kalması gereken 
durumlarda üçüncü kişilere 
bilgi vermemesi gerekir. Eğer 
eşlerden herhangi birisi üçüncü 
kişilere bilgi aktarımı yapıyorsa 
bu halde boşanma nedeni 
sayılabilecektir.
11. Ayrı Ev Açmama: Erkek 
eşin, evlilik birliğinin devamı 
için bağımsız konut açma 
yükümlülüğü vardır. Bu 
konutun ise evlilik birliğinin 
sürdürülebilmesi için asgari 
yaşam şartlarını 
karşılayabiliyor olması gerekir.
Bu örnekler, eşler arasındaki 
şiddetli geçimsizlik nedenlerine 
dair çeşitli senaryoları 
yansıtmaktadır. Boşanma 
davalarında, mahkemeler bu 
tür nedenleri değerlendirebilir 
ve sonuçta boşanma kararı 
verebilir.

“Boşanma Hukukunda
Ş�ddetl� Geç�ms�zl�k ”

Av. Gürbüz KAMBUROĞLU

HUKUKTA BU HAFTA

av.grbzkmbr
www.gurbuzkamburoglu.av.tr

avukatgurbuzkamburoglu@gmail.com

TURUTOĞLU, İLÇEDEKİ ALTGEÇİTLERİN
SORUNLARINI DİLE GETİRDİ
İlçemizdeki şehir merkezini sahil bandına bağlayan alt geçitlerde yaşanan güvenlik ve ışıklandırma
sorunuyla ilgili CHP Vakfıkebir İlçe Başkan Yardımcısı Gökhan Turutoğlu açıklamada bulundu. 

B
aşkan Yardımcısı 
Turutoğlu açıklamasına 
şöyle devam etti; “Alt 

geçitler, ilçe sakinlerinin güvenli 
bir şekilde sahil bölgesine 
ulaşmasını sağlayan önemli bir 
geçiş noktasıdır. Fakat bu alt 
geçitler ışıklandırma eksikliği, 
güvenlik kamerasının olmayışı 
ve duvarlara yazılan yazılar 
nedeniyle metruk bir yer haline 
gelmiş bu nedenle 
vatandaşlarımızda haklı bir 
endişe oluşmuştur. Bu durum, 
hem güvenlik hem de güven 
duygusu açısından ciddi bir 
sorun teşkil etmektedir.
Işıklandırma eksikliği, alt 
geçitlerin karanlık ve korkutucu 
ortama sahip olmasına sebep 
olmakta ve bu da kötü niyetli 

kişilerin etkinliklerine olanak 
tanımaktadır. Ayrıca, güvenlik 
kameralarının olmayışı da suç 
olaylarının önlenmesi ve 

sorumluların tespit edilmesi 
açısından büyük bir eksikliktir. 
Vatandaşlarımız, bu durum 
nedeniyle alt geçitleri kullanırken 
kendilerini güvende 
hissetmemektedir.
Bu bağlamda, ilçe sakinlerinin 
güvenliği ve huzuru için acil 
önlemler alınması 
gerekmektedir. Alt geçitlerin 
ışıklandırılması ve güvenlik 
kameralarının kurulması, bu 
sorunun çözümü için önemli 
adımlar olacaktır. Yetkilileri en 
kısa sürede bu sorunları çözmek 
için göreve davet ediyor, 
vatandaşlarımızın güvenle alt 
geçitleri kullanabilmesi için 
gerekli çalışmaları yapmalarını 
bekliyoruz.”

BAYRAMIMIZ
Kutlu Olsun



Büyükliman
Postası HABER4

ıdk(doğruluk); bir şeyin gerçek 

Skarşılığının olması,  kizb(yalan); 
bir şeyin gerçek karşılığının 

olmaması manasındadırlar. Dini 
kelimeler tam ve gerçek manasında 
kullanılmazsa İslam tam anlaşılmaz. Bu 
durum insanlığı hayvanlık seviyesine 
indirir. Kişi yalan söyleyince kalbinde 
siyah bir leke oluşur. Yalan söylemeye 
devam ettikçe büyüyen bu leke kalbi 
tamamen kaplar ve simsiyah olur. Böyle 
bir kişi yalancılar arasında yazılır. Allah 
tövbe süresinde; “ Ey iman edenler 
Allah'tan sakının ve doğrularla beraber 
olun diyor”. Aksi halde toplum bozulur, 
karmaşa başlar. Toplumun korunması 
için bazı insanlar bir kurtarıcıyı yani 
Mesihi beklerler. ”Mesih gelsin dünyayı 
düzeltsin” derler. Mesih mana olarak 
kokulu yağla sıvanmış kurtarıcı kral 
demektir. Bazen insanlık Mesihi bulayım 
derken süper yalancı birini(deccal) bulur. 
Bu kişi kendini Mesih ilan eder, sıkıntı ve 
zorluklar katlanarak devam eder. Hz. 
İsa'ya da Mesih, deccala da Mesih denir. 
Hz. İsa, Hz. Musa'nın dinine yeni bir 
anlayış getirdiği için mesihtir, deccal ise 
Hz. Muhammed'in dinini değiştirip 
yalancı bir din anlayışı getirdiği için ona 
da Mesih derler.  

   İslamiyet'in esası ve imanın özelliği 
doğruluktur. Doğruluk bütün olgunlukların 
ve yükselmenin kaynağıdır. Eğer 
doğruluk kalkıp araya yalan girerse 

rüzgâra oyuncak olan yapraklar gibi o 
insanda topluma oyuncak olur. 
Bediüzzaman, ahir zamanda siyaset 
kanalı ile yalan o kadar yayılacak ki 
şeytan yerine siyasetteki yalancılıkla 
insanlar imanlarını kaybedecekler diyor. 

   Eski insanlar ilim olarak çocuk 
seviyesindeydi. Bu insanlar yalan 
söyleseler de bu zamanın müthiş 
yalancılarının yanında bunların yalanları 
hiç kalır. Güneşin ısı, ışık ve renk gibi 
özelliklerinin bir su damlası ve ya kum 
tanesinde çok küçük miktarda bulunması 
özelliğine holografi denir. Kuran'da 
bunun gibi küçük bir parçası Kuran'ın 
bütününü yansıtır. Kuran'da 200 
dolayında doğruluk ve yalan kelimeleri 
geçer. Her bir yerdeki manası başka 
olmasına rağmen her bir yer Kuranın 
bütününü yansıtır, doğruluğun önemini 
yalancılığın ne kadar kötü bir alışkanlık 
olduğunun gösterir. 

   Peygamberimiz :“Dört haslet vardır ki 
kimde bu hasletler bulunursa o kimse 
halis münafıktır. Kimde bunlardan biri 
bulunursa, onu bırakıncaya kadar 
kendinde nifaktan bir haslet var demektir.  
Emanet edilince hıyanet eder, 
konuşunca yalan söyler, söz verince 
sözünde durmaz, husumet edince haddi 
aşar. İnsanların Allah'a yaptığı ibadetlerin 
en güzeli doğruluk; en çirkini ise 
yalancılıktır. 

DOĞRULUK VE YALAN ÜZERİNE BİR YORUM

Osman KOYUNCU

eşikdüzü ilçesi esnaflarından 

BUğur Taş düzenlediği basın 
toplantısında Beşikdüzü AK 

Parti'den belediye başkan adaylığı için 
aday adayı olduğunu açıkladı. İşadamı 
Uğur Taş yaptığı açıklamada; 
“İlçemizin daha fazla yerinde 
saymasına gönlüm razı olmadı. 
Beşikdüzü İlçemiz hakkettiği yatırımları 
hızlı ve etkili bir şekilde almalı. Vizyon 
sahibi bir ilçe, ekonomik yapısı güçlü 
bir belediye olmasına katkı 
sağlayacağımı düşünüyorum. Bu 
nedenle 31 Mart 2024'te yapılacak 
olan Mahalli İdareler Seçimlerinde AK 
Parti'den Beşikdüzü belediye başkan 
aday adayı oluyorum” dedi.

İŞADAMI UĞUR TAŞ BELEDİYE
BAŞKAN ADAY ADAYI OLDU
Beşikdüzü'lü İş adamı Uğur Taş, düzenlediği basın toplantısında 31 Mart 2024'te
yapılacak olan Mahalli İdareler Seçimlerinde belediye başkan aday adayı olduğunu açıkladı.

27.10.2023

ATATÜRK KÖŞKÜ 29 EKİM'DE AÇILIYOR
Atatürk Köşkü'nde başlatılan restorasyon çalışmalarını bir yıldır anbean takip eden Trabzon Büyükşehir
Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, açılış öncesi son dokunuşları yerinde gördü. Atatürk Köşkü tarihinin en
kapsamlı restorasyon çalışmasına imza atan Başkan Zorluoğlu yaptığı açıklamada, “Trabzon'umuzun en önemli
simge eserinin restorasyonunun tamamlanıp, Cumhuriyetimizin 100. yılında çok anlamlı bir gün olan 29 Ekim'de
hizmete açılıyor olmasından çok büyük gurur duyuyorum. Saat 13.00'teki açılışımıza hemşehrilerimizi davet ediyoruz” dedi.

C
umhuriyetimizin kurucusu 
Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk'ün 1924 ve 1930 

yıllarında Trabzon'u teşriflerinde 
ağırlandığı, 1937 yılı ziyaretinde 
ise konakladığı ve içerisinde 
vasiyetini yazdığı Atatürk Köşkü 
29 Ekim Pazar günü ziyarete 
açılıyor. Atatürk Köşkü tarihinin 
en kapsamlı restorasyon 
çalışmasına imza atan ve tüm 
süreci yakından takip eden 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu, son 
dokunuşları yerinde inceledi. 
Başkan Zorluoğlu'na 
incelemeleri sırasında 
Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreteri Gürkan Üçüncü, 
Büyükşehir Belediye Meclisi AK 
Parti Grup Başkanvekili Erhan 
Nadir, daire amirleri ve basın 
mensupları eşlik etti.
“CUMHURİYET BAYRAMI 
RESEPSİYONU ATATÜRK 
KÖŞKÜ'NDE VERİLECEK”
Basın mensuplarıyla Atatürk 
Köşkü'nü gezen Başkan 
Zorluoğlu, süreçle ilgili 
açıklamalarda bulundu. Geçen 
yıl eylül ayında yine basın 
mensupları ile birlikte Atatürk 
Köşkü tarihinin en kapsamlı 
restorasyon sürecini 
başlattıklarını belirten Başkan 
Zorluoğlu, “O gün, Atatürk 
Köşkü'nün bugüne kadar 
yapılmış en kapsamlı 
restorasyonunu, çevre 
düzenlemesini ve tefrişiyle ilgili 
durumunun iyileştirmesini bir yıl 
içerisinde gerçekleştireceğiz, 
demiştik. Gelinen noktada 
Cumhuriyetimizin 100. yılında 29 
Ekim 2023'te burayı tekrar 
ziyaretçilerinin hizmetine 
açacağız ve Cumhuriyet 
Bayramı resepsiyonunu burada 
gerçekleştireceğiz. Biraz önce 
gezdik ve çevre 
düzenlemesindeki birkaç ufak 
ayrıntı dışında bütünüyle 
yepyeni, uzun yıllar hiçbir sorun 
oluşturmayacak şekilde Atatürk 
Köşkü'nün restorasyonunun 
tamamlandığını gördük. Bundan 
büyük mutluluk duyuyorum” 
dedi.
“BÜYÜK GURUR 
DUYUYORUM”
“Trabzon'umuzun en önemli 

simge eserinin restorasyonunun 
tamamlanıp, Cumhuriyetimizin 
100. yılında çok anlamlı bir gün 
olan 29 Ekim'de hizmete açılıyor 
olmasından çok büyük gurur 
duyuyorum” diyen Başkan 
Zorluoğlu, “Atatürk Köşkü çok 
özel bir yapı. 1900'lü yıllarda çok 
eski bir mimari ile yapılmış 
olması, içinde kendi dönemine 
göre ileri sayılabilecek sistemle 
kurulmuş olması, burayı çok özel 
kılıyor. Ama bunların yanında 
tabii ki burayı önemli kılan en 
büyük unsur Cumhuriyetimizin 
kurucusu Gazi Mutafa Kemal 
Atatürk'ün Trabzon ziyaretlerinde 
her seferinde geldiği ve 
1937'deki son ziyaretinde 
konakladığı bir mekân olmasıdır. 
Bütün mal varlığını Türk milletine 
bağışladığına ilişkin 
vasiyetnamesini de bu binada 
yazdığını biliyoruz. Bu bakımdan 
Trabzonlular için çok çok özel bir 
yapı.  Trabzon, Cumhuriyetimizin 
kurucusu Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk'ün ağırlandığı böyle bir 
esere sahip olmaktan her zaman 
büyük bir gurur duydu, duymaya 
da devam ediyor” ifadelerini 
kullandı.
“ÇOK TİTİZ ÇALIŞMA 
YÜRÜTÜLDÜ”
Restorasyon sürecini kısa 
sürede tamamladıklarını da dile 
getiren Başkan Zorluoğlu, 
“Yıllardan bu tarafa kullanımdan 
dolayı ciddi eksikleri olan, 
çatısından zeminine kadar ciddi 
sorunları bulunan, yıllarca bakım 
onarım yapılmadığı için yılların 
getirdiği yük ile eşyaların 
onarıma ihtiyaç duyduğu, 
perdelerinden koltuklarına kadar 
bütün ayrıntılarıyla ele alınması 
gereken bir mekânı 1 yıl gibi 

kısa sayılabilecek bir sürede bu 
noktaya getirdik. Restorasyon 
çalışmaları çok titiz yapıldı. 
Yüklenici arkadaşlarımız ve 
teknik personel gerçekten 
burada çok emek verdi. Adeta 
iğneyle kuyu kazar gibi dantel 
dantel işleyerek restorasyonu 
tamamladılar. Çok sağlam bir iş 
çıkarıldı. Atatürk Köşkü bundan 
sonra çok uzun yıllar hiçbir 
sorun yaşamadan hizmet 
vermeye devam edecek” 
şeklinde konuştu.
“FİGÜRLER VE EL YAZILARI 
ORTAYA ÇIKTI”
Sadece restorasyon değil teşrifi 
de ele aldıklarını belirten Başkan 
Zorluoğlu, “Tarihinin en kapsamlı 
restorasyonu şüphesiz ama biz 
aynı zamanda buranın tefrişini 
ve mefruşatını da ele aldık. 
Buradaki tüm eşyaları Ankara'ya 
götürdük. Bu işin uzmanı 
arkadaşlar 7-8 aylık bir 
çalışmayla buradaki bütün 
eşyaları elden geçirdiler. Eksik 
parçalarını tamamladılar. Bir 
takım yeni ilaveler katmak 
suretiyle artık buranın eşyaları 
da tamamen elden geçti. Aslına 
uygun bir şekilde onarılmış oldu. 
Bu çalışma sırasında bazı 
güzellikler de otaya çıktı. Bazı 
eşyalarda bazı figürler, el 
yazıları ortaya çıktı ve 
temizlenerek o şekilde bırakıldı. 
Özellikle oturma odasındaki 
masanın üzerinde Çanakkale'ye 
ilişkin el yazısı ile bazı ifadeler 
gördük. Bunların kim tarafından 
ne zaman yazıldığını, 
üniversitemizdeki hocalarımızla 
birlikte ortaya çıkaracağız. Fakat 
şu anda bizim düşüncemiz Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk'ün 
burada kaldığı zamana ait olma 
ihtimali var. Onu tabi bilimsel 
yöntemlerle tarihçilerimiz daha 
net şekilde ortaya koyacaklar. 
Yine Köşkün arka tarafında ve 
alt tarafında çok ciddi bir çevre 
düzenlemesi yaparak 
zemininden duvarlarına kadar 
bütünüyle elden geçirdik.  
Cumhuriyetimizim gurur yılı olan 
100. yılında şehrimize hediye 
ediyoruz. Hayırlı uğurlu olsun” 
dedi.

CUMHURİYETİMİZİN 100.YILINDA 100 OKULDA TRAFİK EĞİTİMİ
100.yılında 100 okulda Trafik eğitimi projesi kapsamında Vakfıkebir Trafik Jandarması Tim Komutanlığınca Vakfıkebir İlçesi Fevziye İÖO.unda öğrencilere Genel Trafik Konuları hakkında gerekli eğitimler verildi.

rabzon İl J.K.lığınca; 

TCumhuriyetin 100.yılında 
100 okulda Trafik eğitimi 

projesi kapsamında Vakfıkebir 
Trafik Jandarması Tim 
K.lığınca Vakfıkebir İlçesi 
Fevziye İÖO.unda öğrencilere 
Genel Trafik Konuları hakkında 

gerekli eğitimler verildi. Eğitim 
sonucunda öğrencilere Trafik 
Jandarması tarafından çeşitli 
hediyeler dağıtıldı. Trafik 
Jandarması tarafından eğitim 
ve seminerlerin devam 
edileceği belirtildi. Ayrıca 
Okulda okuyan 

öğrencilerimizin Okul servis 
araçlarında güvenli, huzurlu ve 
sağlıklı bir şekilde yolculuk 
yapmaları için Servis 
araçlarının yönetmelik 
kapsamında sürekli 
denetimlerin yapılacağı 
hatırlatıldı. 
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BÜYÜKŞEHİR'İN HAYATA
GEÇİRDİĞİ YENİ OTOGAR
GÖZ KAMAŞTIRDI
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, dün gece itibarıyla faaliyete geçen Trabzon
Şehirler Arası Otobüs Terminalini ziyaret etti. Başkan Zorluoğlu'na ziyareti sırasında yoğun ilgi
gösteren esnaf ve yolcular, “Adeta göz kamaştıran yeni otogar şehrimize çok yakıştı. Uzun yılların
sorununu çözen Büyükşehir Belediye Başkanımıza çok teşekkür ediyoruz” ifadelerini kullandılar. 

rabzon'da uzun yıllardır 

Tkanayan yara haline 
gelen otogar meselesine 

öncelik veren ve her şeyin en 
ince detayına kadar 
düşünüldüğü projeyi hayata 
geçiren Büyükşehir Belediye 
Başkanı Murat Zorluoğlu, dün 
gece itibarıyla faaliyete geçen 
Trabzon Şehirler Arası Otobüs 
Terminaline ziyarette bulundu. 
Esnaf ve vatandaşların yoğun 
ilgi gösterdiği Başkan 
Zorluoğlu'na ziyareti sırasında 
Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreteri Gürkan Üçüncü, 
Başkanvekili Atilla Ataman, 
daire amirleri ve basın 
mensupları eşlik etti.
“TÜRKİYE'DE PARMAKLA 
GÖSTERİLECEK”
İncelemelerinin ardından basın 
mensuplarına açıklamalarda 
bulunan Başkan Zorluoğlu,  
hemşehrilerine verdiği 
sözlerden birini daha yerine 
getirmenin mutluluğunu 
yaşadığını belirterek,
“Gerçekten bugün şahsen çok 
mutluyum çünkü 
vatandaşımıza verdiğimiz 
sözlerden bir tanesini daha 
layıkıyla yerine getirmiş 
olmanın mutluluğunu 
yaşıyorum. Dün 00.01 itibarıyla 
yeni Trabzon otogarı hizmete 
girdi. Şehrimiz için halkımızın 
için hayırlı uğurlu olsun. Çok 
estetik, konforlu ve kullanıcı 
dostu terminal olmasına özel 
gayret gösterdik. Yaklaşık 11 
bin metre kare kapalı alan 
olan, 28 dönüm üzerine inşa 
edilmiş, çok farklı, bölgede 
hatta Türkiye'de parmakla 
gösterilecek bir otogarı çok 
şükür tamamladık. Eski otogar 
Trabzon'a çok uzun yıllar 
hizmet etti. Birçoğumuzun 

şahsen benim de 
hatıralarımda yer alan bir 
otogar. Artık ekonomik ömrünü 
tamamladı. Fiilen gerçekten 
zor, kötü şartlarda hizmet 
vermeye çalıştığımız bir yerdi. 
Şimdi tamamen kapatıldı, 
burada hizmete başladık. 
Orayı da şehrimize faydası 
olacak şekilde kullanacağız” 
dedi.
“EN İNCE DETAYINA KADAR 
DÜŞÜNÜLDÜ”
Trabzon'un Karadeniz'in 
merkezi olduğunu dile getiren 
Başkan Zorluoğlu, “Bu 
manada yolcu, sefer sayısı 
itibarıyla da bölgenin en işlek 
terminali diyebiliriz. Burada çok 
sayıda firma hizmet verecek. 
Bilet gişelerinden peronlara, 
dışarıda ve içeride sosyal 
tesislerinden marketine, 
pastanesinden restoranına 
berberinden emanetçisine 
kadar her şey en ince detayına 
düşünülmüş durumda. Burası 
zemin artı 2 kat olmak üzere 3 
kattan oluşuyor. Ara katta 
firmaların büroları var. En üst 
katı da Büyükşehir 
Belediyesinin şirketlerine 
tahsis ettik. Otopark alanları, 
taksi imkânları var. Otobüs 
servislerinin mekânları var 
dışarıda. Burayı işletme 
anlamında da Türkiye'nin 
örnek otogarlarından bir tanesi 
olarak görüyoruz. Dolayasıyla 
çok sayıda personel burada 
görevlendirdik. Hem temizlik 
görevlisi, hem idareci hem de 
zabıtalarımızı görevlendirdik. 
Bu manada buradaki 
esnafımızla ve işletmecilerle 
uyum içinde Trabzon halkına 
çok daha modern ve konforlu 
bir otogarda hizmet vereceğiz” 
ifadelerini kullandı.

“100 ARAÇLIK OTOPARK 
ALANI BULUNUYOR”
Yeni otogara ulaşımın da zor 
olmadığını belirten Başkan 
Zorluoğlu, “Hem belediye 
otobüsleri, dolmuşlar, taksilerle 
ulaşım kolaylıkla sağlanmış 
olacak. Bu manada içeride 
taksileri var. Dolmuşlar buraya 
kadar gelecek. Belediye 
otobüslerimiz hizmet verecek. 
Süreç diğerinden farklı bir 
şekilde işlemeyecek. Özel 
araçlar için 100 araçlık otopark 
hizmetimiz var. İlk yarım saat 
ücretsiz olacak, sonrasında 
makul seviyede devam eden 
ücreti var. Dolayasıyla hem 
kendi araçlarıyla hem de toplu 
taşıma araçlarıyla 
vatandaşlarımız buraya 
kolayca ulaşabilir” dedi.
“220 MİLYON LİRAYA MAL 
OLDU”
Eskinin kötü taraflarını orada 
bıraktıklarını da vurgulayan 
Başkan Zorluoğlu, “Eski 
işletmede var olan sıkıntıları 
buraya taşımayacağız. Baştan 
itibaren gereken her türlü 
tedbiri aldık. Sessizliğin ve 
huzurun hâkim olduğu bir 
terminal olmasını istiyoruz. 
Burası yaklaşık 220 milyon 
liraya mal oldu. Dolayasıyla 
epey yüksek maliyeti var. 
Şehrimize çok yakıştı. Biz yeni 
otogarı aynı zamanda bu 
bölgenin, küçük sanayi 
sitelerinin dönüşümünün 
başlangıcı olarak görüyoruz. 
Önümüzdeki dönemde, 
buradaki 5 tane küçük sanayi 
sitesinin de belirlediğimiz 
yerlere taşınmasıyla bu alan 
bütünüyle dönüşecek ve 
Trabzon'umuz için yeni bir 
yaşam merkezi haline gelecek” 
şeklinde konuştu.

CİMNASTİK MİLLİ TAKIMIMIZ, HORON
TEMALI PERFORMANSIYLA MADALYAYI ALDI
Aerobik Cimnastik Dünya Kupası'nda yarışan milli takımımız, Aerobik Cimnastik
Dünya Kupası tarihimizin grup kategorisindeki ilk madalyasını kazandı.

erobik Cimnastik Dünya 

AKupası'nda yarışan milli 
takımımız, gösterdiği 

performansla üçüncü oldu ve 
Aerobik Cimnastik Dünya Kupası 
tarihimizin grup kategorisindeki 
ilk madalyasını kazandı. 
Millilerimiz, horon temalı 
performansıyla izleyenlere güzel 

anlar yaşattı.
Romanya'da düzenlenen 
Aerobik Cimnastik Dünya 
Kupası'nda Grup Milli Takımımız, 
üçüncü oldu. Böylece milli 
cimnastikçiler, bu turnuvanın 
tarihinde ilk kez grup madalyası 
aldı. Ayşe Begüm Onbaşı, 
Mehmet Utku Çırak, Ahmet 

Meriç Turmamış, Can Sarı ve 
İsmail Yağız Altıpatmak'tan 
oluşan Grup Milli Takımımız, 
Kazım Koyuncu'nun “Hayde” ve 
“Uy Aha” ile Turan Şahin'in “Ya 
Ben Anlatamadum” eserleri 
eşliğinde gösterdikleri 
performansla 18.900 puanla 
üçüncü oldu.
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TTSO HEYETİNDEN TİFLİS'E
SAĞLIK TURİZMİ ÇIKARMASI
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası (TTSO) Başkanı Erkut Çelebi başkanlığındaki heyet, Gürcistan'ın
başkenti Tiflis'te başta sağlık turizmi olmak üzere iş birliği konularında temaslarda bulundu.

“ULAŞIM İMKANLARININ 
ARTMASI TİCARET VE 
TURİZMİ GELİŞTİRECEKTİR”
TTSO Başkanı Erkut Çelebi, 
Başkan Yardımcısı Mehmet 
Çelebi, Meclis üyeleri Mehmet 
Üçüncüoğlu, Özgür Kolamuç ve 
Barış Çuvalcı, Trabzon İl Sağlık 
Müdür Yardımcısı Yavuz 
Çakıroğlu, Valilik Özel Kalem 
Müdürü Sami Ayan ve TTSO 
proje uzmanlarının yer aldığı 
heyet, Gürcistan Ticaret ve 
Sanayi Odası'nı ziyaret etti. 
TTSO Başkanı Erkut Çelebi, 
Tiflis-Trabzon arasında 
başlatılması planlanan direkt 
uçuşlar ile turizm faaliyetlerinin 
gelişeceği gibi ticari faaliyetlerin 
de artacağını belirtti. Gürcistan 
TSO Yönetim Kurulu Başkanı 
Giorgi Pertaia da Türkiye ve 
Trabzon ile yapılan ticaretten 
memnun olduklarını belirterek 
hem karayolu hem de hava 
yolları üzerinde yapılacak 
iyileştirmeler ile Tiflis ve 
Trabzon'un birbirine daha da 
yakınlaşacağını, bu sayede 
bütün sektörler arasındaki 
iletişimlerin güçleneceğini belirtti. 
Üyelerinin büyük bir kısmının 
Trabzon ile ticari faaliyetlerinin 
olduğunu belirten Pertaia, 
imkanların iyileştirilmesi ile bu 
sayının artacağını ifade etti. 
Başkan Çelebi de Gürcistan 
Ticaret ve Sanayi Odasını 
Trabzon'a davet ederek, ikili iş 
görüşmeleri düzenlenmesini 
teklif etti. Ziyarette ayrıca 
kurumlar arasında ortak 
geliştirilebilecek projeler ve 

Trabzon'un turizm ve sağlık 
turizmi imkanları hakkında 
bilgilendirme yapıldı.
“SAĞLIK TURİZMİ 
ACENTELERİNE 
TRABZON'DAKİ OLANAKLAR 
TANITILDI”
TTSO Başkanı Erkut Çelebi ve 
beraberindeki heyet Gürcistan'da 
faaliyet gösteren sağlık turizmi 
acenteleri ile bir araya gelerek 
Trabzon'un sağlık turizmi 
olanaklarını tanıttı ve sorularını 
yanıtladı. Toplantıda ayrıca 
Trabzon'da sağlık turizmi yetki 
belgesi bulunan hastane ve 
aracı kuruluşların tanıtımı 
yapıldı. Türk Hava Yolları 
sponsorluğunda gerçekleştirilen 
toplantının ardından Başkan 
Çelebi, THY Tiflis Müdürü Kenan 
İnce'ye Trabzonspor forması 
hediye etti.
“TÜRK SOMONU VE FINDIK 
GÜRCİSTAN'DA DAHA ETKİN 
PAZARLANABİLİR”
TTSO Başkanı Erkut Çelebi'nin 
TOBB'un toplantısına katılmak 
üzere Ankara'ya dönmesinin 
ardından Tiflis'teki temaslarını 
sürdüren TTSO heyeti, Gürcistan 
Türk İş İnsanları Derneğini 
ziyaret ederek Başkan Oktay 
Öztürk ile bir araya geldi. 
Görüşmede Trabzon Sağlık 
Turizmi Sektörünün tanıtımı 
yapıldı, Tiflis ve Trabzon 
arasında başlatılması düşünülen 
direkt uçuşlar hakkında bilgi 
alışverişinde bulunuldu. 
Trabzon'da üretilen somon ve 
fındığın Gürcistan'da daha etkin 
pazarlanması için de görüşmeler 

gerçekleştirildi.
“MÜSİAD TİFLİS ŞUBESİ 
ZİYARET EDİLDİ”
TTSO Başkan Yardımcısı 
Mehmet Çelebi ve beraberindeki 
heyet, MÜSİAD Tiflis şubesini de 
ziyaret ederek Tiflis'teki ticari 
faaliyetler ve yatırım olanakları 
konusunda bilgi aldı. MÜSİAD 
Tiflis Şubesi Başkanı İzzet 
Yaprak, sağlık turizmi 
sektöründe faaliyet gösteren 
üyelerinin olduğunu belirterek, 
Trabzon ile Tiflis arasında 
başlayacak direkt uçak seferleri 
sayesinde Tiflis'ten Trabzon'a 
çok sayıda hastanın 
gidebileceğini belirtti. Tiflis'in 
ticari hacmi nedeniyle en büyük 
potansiyele sahip olduğunu 
belirten TTSO Başkan 
Yardımcısı Çelebi, havayolu 
bağlantısı ile bu potansiyelin 
Trabzon tarafından 
değerlendirilebileceğini belirtti.
“BÜYÜKELÇİ ORBAY'A 
ZİYARET”
TTSO heyeti, Türkiye'nin 
Gürcistan Büyükelçisi Ali Kaan 
Orbay'ı da ziyaret etti. Batum ile 
Trabzon arasında bulunan ticari 
ilişkileri Tiflis bölgesine yaymak 
istediklerini belirten TTSO 
Başkan Yardımcısı Mehmet 
Çelebi, sağlık turizmi başta 
olmak üzere birçok alana fayda 
sağlayacak olan direkt uçuşların 
başlatılmasının önemini 
Büyükelçi Orbay'a aktardı. 
Trabzon heyeti ayrıca Ticaret 
Müşavir Yardımcısı Ahmet 
Cüneyt Darçın'dan Tiflis'teki ticari 
faaliyetler hakkında bilgi aldı.

KARANİSOĞLU İLÇE
BAŞKANI OLARAK ATANDI
Vakfıkebir ilçesinde geçtiğimiz yıllarda kurulan Türkiye Gençlik Vakfı
(TÜGVA) ilçe başkanlığına İlçe Başkanı olarak Mehmet Karanisoğlu atandı.

akfıkebir ilçesinde 

Vgeçtiğimiz yıllarda 
kurulan Türkiye Gençlik 

Vakfı (TÜGVA) ilçe 
başkanlığına ilçe başkanı 
olarak Mehmet Karanisoğlu 
atandı. TÜGVA Trabzon İl 
Başkanlığından yapılan 
açıklamada; TÜGVA Trabzon İl 

Temsilciliği olarak kutlu 
yürüyüşümüzde TÜGVA 
Vakfıkebir İlçe başkanlığı 
görevine Mehmet Karanisoğlu 
getirilmiştir. Bugüne kadar 
görevini başarıyla yürüten 
Ahmet Birinci başkanımıza 
hizmetlerinden ötürü teşekkür 
ediyoruz. Vakfıkebir Gençliğine 

hayırlı olsun açıklamasında 
bulunuldu. TÜGVA Vakfıkebir 
İlçe Başkanı Mehmet 
Karanisoğlu'na görevi Trabzon 
İl Başkanı Hakan Özgören 
tebliğ etti. Bizlerde TÜGVA ilçe 
başkanlığı görevine atanan 
Mehmet Karanisoğlu'na yeni 
görevinde başarılar diliyoruz. 




